
Запам’ятай!
Іменники ІІІ відміни

Р. в. одн.

 на -ть після 
приголосного

кров, любов, 
осінь, сіль, Русь

можуть набувати  -и

незламности крови, любови,
осени, соли, Руси

Ор. в. одн.      -ю

піччю 
подорожжю

між двома 
голосними 
відбувається 
подовження

Керчю

між
приголосним
та голосним
подовження

не відбувається матір ю
любов ю

,
,

після
б, п, м, ф, в, р

ставимо 
апостроф

Ім. IV відміни з -ен-

паралельні форми

ім’я /
імені

ім’ям /
іменем

Р. в. одн. Ор. в. одн.

Ім. IV відміни (назви тварин)

паралельні форми

лошата / лошат

Зн. в. множ.
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